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Andrzej Goigbieski
Radny Rady Miasta Woclawek

Wloclawek, 06.03.20223r.

Pan

dr Marek lYojtkowski
Prezydent Miasta llloclawek

w imieniu mieszkanc6w wloclawka nvracam sig z prosba o dokonanie bie24cej naprawy
ubJtku w jezdni na ulicy Reja 3.

Powstaly ubytek w jezdni stanowi du2e utrudnienie dla kierowcow.

Z powa2anem
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